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-

- Нашият екип цели да покаже на своята аудитория, че 
изкуственият интелект има голяма роля в живота ни днес и тази 
роля ще се увеличава с всяка изминала година. Нашата цел е да 
запознаем хората с историческото развитие на изкуствения 
интелект, да ги информираме за неговите предимства и 
недостатъци, както и да им представим различни теории за 
бъдещото развитие на изкуствения интелект, за да могат 
възможно най-ефективно да се възползват от възможностите, 
които ни предлага ИИ, но и да се предпазят от възможни 
негативни последици.   

- Главната тема на нашия проект е „Може ли ИИ да има 
съзнание?“, съответно нашето проучване цели да намери 
отговор на този въпрос. На базата на досегашните ни проучвания 
ние стигнахме до извода, че към днешна дата изкуственият 
интелект не може да развие съзнание, тъй като има много 
процеси, които са все още неизчислими. В момента  ИИ може 
ефективно да имитира поведението на притежаващ съзнание 
човек, но това (имитацията) би могло да стане явно при 
достатъчно дълъг разпит.

- От по-горе описаното ние стигнахме до заключението, че в 
бъдеще ИИ ще може толкова добре да имитира поведението на 
човек притежаващ съзнание, че ще бъде почти невъзможно да 
различим естествения от изкуствения интелект. Възможно 
решение на този проблем би било изготвянето на 
международни стратегии и правила с цел безопасност по 
отношение на развитието на ИИ. Въвеждането на Консултативен 
орган, който да контролира развитието на ИИ, също би било от 
ключова роля.

Опишете в до 5 изречения:

- Кои са ключовите 

послания, които искахте да 

разпространите в 

кампанията ви;

- До какви изводи сте 

достигнали в процеса на 

проучване на информация 

в интернет;

- Какви са възможните 

решения и защо сте 

определили тях като най-

важни?

Ключови послания



- Нашата аудитория са всички хора, проявяващи интерес 
към темата „Изкуствен интелект“ (това включва: 
историята, развитието и бъдещето на ИИ, както и 
актуални новини, свързани с ИИ). Предвиждаме, че 
нашата аудитория ще е на възраст между 13-50 години. 
За проследяването на нашето проучване не са 
необходими специфични познания относно ИИ, защото 
всичко (в това число разяснение и на разликите в 
значението на думи от нашето ежедневие като например 
- „осъзнаване“ и „разбиране“) бива обяснено от нас по-
възможно най-лесния начин. Също така, тъй като 
нашият профил, където споделяме проучването си, е на 
български език, се очаква аудиторията ни да се състои 
от хора, владеещи български език.

- Причината за избора ни на голяма аудитория се състои в 
това, че ИИ е нещо, с което се сблъсква всеки един човек 
в ежедневието си и затова е важно да бъдат 
информирани колкото се може повече хора на тази 
тема.

В 2-3 изречения опишете 

аудиторията, за която сте 

създали съдържание - на 

каква възраст е тя, от 

какво се интересува, 

доколко познава темата 

за изкуствения интелект. 

Може да обосновете 

избора си защо сте я 

избрали.

Аудитория



Ние избрахме да публикуваме нашите резултати от 
проучването ни в социалната платформа Instagram, 
защото тази платформа има аудитория от 2.35 билиона 
активна аудитория месечно, което я прави четвъртата най-
популярна социална мрежа в света. Също така възрастта 
на аудиторията на Instagram по проценти е следната: 31% 
между 18 и 24г, 30.3% между 25 и 34, 15.7% между 35 и 44 
години, което се припокрива и с нашата target 
аудитория.
Допълнително ние създадохме infographic, в който 
обобщихме резултати от проучването ни до момента и 
включихме допълнителна интересна информация 
относно бъдещето на изкуствения интелект. Идеята ни е 
да разпространим тази инфографика в интернет 
пространството, тоест всеки използващ търсачката Google, 
ще може да достигне до нея.

Опишете какви канали за 

комуникация сте избрали 

и защо в обем до 5 

изречения.

Канали за комуникация



Кампания

На следващите 3 слайда сложете 

линкове/скрийншотове и т.н. на три примера за 

съдържание за социалните мрежи, което сте 

реализирали и смятате за успешно. 

Уверете се, че линковете, които давате са с 

публичен достъп. 



Пример 1



Пример 2

https://www.instagram.com/the
futureofai_/?next=%2F_g.georgi
eva%2F

https://www.instagram.com/thefutureofai_/?next=%2F_g.georgieva%2F
https://www.instagram.com/thefutureofai_/?next=%2F_g.georgieva%2F
https://www.instagram.com/thefutureofai_/?next=%2F_g.georgieva%2F


Пример 3

Цялата инфографика може да намерите в highlights към инстаграм 
профила и в сайта ни: the futureofai.alle.bg

https://thefutureofai.alle.bg/



- Първият пример го намираме за успешен, тъй като 
той се състои от три поста с различно 
оформление, което показва нашето разнообразно 
и креативно представяне на информация.

- Вторият пример е постът ни с най-много 
харесвания. Смятаме, че успешността на този 
пост се дължи на простото и ефективно 
представяне на сложна информация като 
математически изчисления. Също така 
представената информация в този пост може да 
бъде намерена единствено в научната литература, 
но ние я правим достояние на по-голяма 
аудитория в социалните мрежи.

- Третият пример изобразява нашата инфографика, 
която е обобщение и продължение на нашето 
проучване, съдържа любопитна информация, 
която за разлика от синтезираните инстаграм 
постове е представена в по-разширена форма за 
читателите, които искат да се задълбочат в 
темата. Освен това привличащите окото 
изображения спомагат за лесното запаметяване 
на новите данни.

Опишете в до 5 изречения какво е 

направило успешно тези три примера за 

съдържание. 

Може да помислите за това как изглеждат, 

какви послания съдържат, кога и как са 

публикувани.

Опишете до каква степен успяхте да 

постигнете заложените измерители за 

успех.Опитайте се да отговорите на 

следните въпроси: 

• Какви са причините за резултатите на 

кампанията ви?

• Какво бихте направили различно, ако 

можете?



Какво ново научихте? Къде и как ще 

използвате новите знания?

- Научихме много за това дали ИИ 

може да придобие съзнание. Ще 

използваме новите знание при 

бъдещото развитие на акаунта 

ни в Instagram.

Какво ви затрудни?

- Без съмнение за нас бе 

предизвикателство да се 

справим с графичното 

оформление на постовете, 

тъй като то отнема много 

време и усилия. 

Рефлексия

Какво ви хареса най-много в 

проекта?

- Хареса ни да споделяме 

новите си знания в 

социалните мрежи, където 

могат да бъдат оценени от 

хората и да бъдат от полза 

на някой друг.



Поздравления !
Вие успешно завършихте 

дигиталното предизвикателство на 

Yettel и prepodavame.bg 


